
 

Koncovky OVI/OVY

Vžd y  p íše m e  měk k é  I .

J e - l i  př i v l a s tňo v a n ý  pře d mět  r o d u  m už .  n ež i v .  n e b o  r o d u  že n s k é h o ,  p íše m e

vžd y  k o n c o v k u  -  O V Y .

w w w . c e s t i n a d o m a . c z

u přídavných jmen přivlastňovacích
 

u podstatných jmen

V  o s t a t n í c h  př í p a d e c h  p íše m e  vžd y  k o n c o v k u  - O V Y :

Navštívili nás tatínkovi bratři. (1. pád)

Přivlastňovací jméno rodu muž. živ. v 1. nebo v 5. pádu píšeme s koncovkou -OVI.

Viděli jsme dědečkovy psy. (4. pád)

Davidovy sestry pojedou s námi do ZOO.

Podej ten sešit Honzovi.

Pojedeme k dědečkovi.

Pavlovi spolužáci jsou fajn kluci. (1. pád)

Ve městě jsme potkali otcovy spolupracovníky. (4. pád)

Honzovy plány se nepodařilo uskutečnit.

V literatuře jsme se bavili o Jiráskovi.


